



## MEDIA STATEMENT

[ST. JOHN'S] Thursday, January 20, 2022

St John's International Airport Authority is pleased to advise the travelling public and Airport community that our Airport will resume normal operations.

We have worked tirelessly over the past several days with the assistance of a Federal mediator and have successfully addressed the issues that were impacting our ability to fully operate the Airport.

We are committed to work with the union to ensure that this does not reoccur and affect the essential service that our Airport provides to the people of this Province.

We thank all parties who have been at the table seeking solutions. We also wish to thank our employees, airline partners, the public and all Airport partners for their cooperation and patience during this time.

## COMMUNIQUE AUX MEDIAS

[ST. JOHN'S] jeudi 20 janvier 2022

L'Autorité de l'aéroport international de St John's est heureuse d'informer le public voyageur et la communauté aéroportuaire que notre aéroport reprendra ses activités normales.

Nous avons travaillé sans relâche au cours des derniers jours avec l'aide d'un médiateur fédéral et avons résolu avec succès les problèmes qui affectaient notre capacité à exploiter pleinement l'aéroport.

Nous nous engageons à travailler avec le syndicat pour veiller à ce que cela ne se reproduise pas et n'affecte pas le service essentiel que notre aéroport offre aux habitants de cette province.

Nous remercions toutes les parties qui ont participé à la recherche de solutions. Nous souhaitons également remercier nos employés, nos partenaires aériens, le public et tous les partenaires de l'aéroport pour leur coopération et leur patience pendant cette période.

### Media Contact / Personne-ressource pour les médias

Lisa J. Bragg

St. John's International Airport Authority

Tel. 709 758 8564

Cell. 709 699 5770

[lbragg@stjohnsairport.com](mailto:lbragg@stjohnsairport.com)

[web stjohnsairport.com](http://web.stjohnsairport.com)

[facebook @StJohnsInternationalAirport](https://www.facebook.com/StJohnsInternationalAirport) | [twitter @stjohnsairport](https://twitter.com/stjohnsairport) | [instagram @stjohnsairport](https://www.instagram.com/stjohnsairport)

[LinkedIn st-john-s-international-airport-authority](https://www.linkedin.com/company/st-john-s-international-airport-authority)